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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie VVD)

No. VR 22 037 17 januari 2023

Corsa nummer: 22.086742

De VVD Rijswijk heeft kennis genomen van het bericht in het Rijswijks Dagblad over de opening van 
het nieuwe deel van de Laan van Sion. In dat bericht wordt eveneens gesproken over het afsluiten 
van de Van Rijnweg voor gemotoriseerd verkeer, dat de voorbereidende werkzaamheden daarvoor 
van start gaan en dat er een verkeersbesluit zal moeten worden genomen.

De VVD Rijswijk heeft eveneens kennis genomen van het Coalitieakkoord waarin staat dat er een 
onderzoek wordt uitgevoerd naar de verkeersontsluiting van de wijk. Eveneens staat in het akkoord 
dat tot het bekend worden van dat onderzoek de Van Rijnweg open blijft voor het autoverkeer in de 
vorm van een fietsstraat, maar dat er wel een verbod voor vrachtverkeer wordt ingesteld.

De VVD Rijswijk heeft de volgende vragen.

1. Klopt het bericht in het Rijswijks Dagblad dat er voorbereidingen worden getroffen om de Van 
Rijnweg te sluiten?

2. Indien dit het geval is: zijn bij het College dan reeds de resultaten van het in het 
Coalitieakkoord genoemde onderzoek bekend? Zo nee, waarom worden die voorbereidende 
werkzaamheden dan al gestart? Zo ja, waarom zijn die resultaten nog niet met de Raad 
gedeeld inclusief een raadsvoorstel hieromtrent?

3. Indien dit bericht niet klopt, kan het College bevestigen dat er geen voorbereidende 
werkzaamheden worden gestart voordat de onderzoeksresultaten met een raadsvoorstel met 
de Raad zijn gedeeld.

4. Wanneer worden de resultaten met de Raad gedeeld?

Namens de VVD Rijswijk
Udo Oelen

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Klopt het bericht in het Rijswijks Dagblad dat er voorbereidingen worden getroffen om de Van 
Rijnweg te sluiten?

Op dit moment wordt er onderzoek gedaan naar de effecten van het inrichten van de Van 
Rijnweg voor langzaam verkeer conform eerdere besluitvorming door de raad. Aansluitend 
wordt een verkeersbesluit voorbereid. 

2. Indien dit het geval is: zijn bij het College dan reeds de resultaten van het in het Coalitieakkoord 
genoemde onderzoek bekend? Zo nee, waarom worden die voorbereidende werkzaamheden 
dan al gestart? Zo ja, waarom zijn die resultaten nog niet met de Raad gedeeld inclusief een 
raadsvoorstel hieromtrent?

Dit onderzoek loopt nog. Daarbij wordt gekeken naar de verkeersveiligheid en het gebruik van 
het wegvak door gemotoriseerd verkeer zonder herkomst en bestemming in de wijken Sion en 
Hoekpolder (sluipverkeer) en door fietsers (scholieren en andere doelgroepen). Tevens vinden 
gesprekken plaats met betrokken partijen, waaronder omwonenden, de bewonersvereniging van 
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Hoekpolder, (gebruikers van) Sportpark Hoekpolder en de Wethouder Brederodeschool. 
Daarnaast onderzoeken we de manier waarop de weg afgesloten zou kunnen worden voor 
sluipverkeer. Onder meer wordt gekeken naar fysieke afsluiting, maar ook de mogelijkheden 
van camerabewaking worden onderzocht. 
De conclusies van het onderzoek worden ter afweging meegenomen bij het te nemen 
verkeersbesluit. Het verkeersbesluit is een collegebevoegdheid. Het college voert 
besluitvorming uit die eerder al door de raad is vastgelegd. Op 2 juli 2020 heeft u het 
Raadsbesluit Meekoppelkansen vastgesteld. Hierin is opgenomen dat het viaduct Hoekpolder 
tussen de Van Rijnweg en Van der Kooijweg wordt vervangen door een fiets-ecoduct. Dit sluit 
aan bij het bestemmingsplan Sion – ’t Haantje, tweede herziening die onherroepelijk vastgesteld 
is op 6 maart 2018. Hierin is een vertaling gemaakt van de beleidsplannen en is de Van Rijnweg 
bestemd als fietspad. Naast dat het een route voor langzaam verkeer is, is het ook onderdeel 
van de ecologische structuur.

3. Indien dit bericht niet klopt, kan het College bevestigen dat er geen voorbereidende 
werkzaamheden worden gestart voordat de onderzoeksresultaten met een raadsvoorstel met de 
Raad zijn gedeeld.

Zie de beantwoording van vraag 1 en 2.

4. Wanneer worden de resultaten met de Raad gedeeld?

Zodra het onderzoek is afgerond zullen wij u informeren met een raadsinformatiebrief. 

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

P.M. Schuit

de burgemeester,

H. Sahin


